

EXHIBIT M

STATE OF NEW YORK

55

COUNTY OF NEW YORK

CERTIFICATION

This is to certify that the attached translation is, to the best of my knowledge and belief, a true and accurate translation from Arabic into English of the attached letter to Secretary of State Hillary Clinton from Dr. Mohammad Sabah Al-Salem Al-Sabah, Deputy Prime Minister and Minister of Foreign Affairs, dated December 13, 2009.



Ian Keiper, Project Manager
Geotext Translations, Inc.

Sworn to and subscribed before me

this 5th day of March, 2010



NOTARY PUBLIC-STATE OF NEW YORK
No. 01DU61218
Qualified in Queens County
My Commission Expires July 31, 2016

Dr. Mohammad Sabah AlSalem AlSabah
Deputy Prime Minister & Minister of Foreign Affairs
State of Kuwait



December 13, 2009

Her Excellency the Venerable Hillary Clinton
Secretary of State of the United States of America

Greetings,

First, I would like to refer to the court decision issued on November 16, 2009 by the grand jury of the District Court of the Northern Georgia District, to file criminal charges against Agility (formerly Public Warehousing Company KSC). Agility is a Kuwaiti company partially owned by the government of Kuwait in addition to a group of Kuwaiti citizens.

I also would like to refer to some basic points that should be taken into account, since we may, through reviewing them with Your Excellency's cooperation, be able to reach an amicable settlement in this regard.

As Your Excellency is aware, since the start of military operations related to liberating Iraq, Agility had been able to achieve a unique and unprecedented level of providing services and sacrifices in support of the members of the U.S. armed forces stationed in both the State of Kuwait and the Republic of Iraq. The company was performing its tasks under extreme war conditions, but in spite of this, Agility was able to maintain its performance levels at 99% in the area of providing food services pursuant to executed contracts. This level is higher than any other performance level by other contracted companies inside the United States itself for similar services. Agility's commitment and its dedication to the performance of its services can also be measured through other means. Within the context of its work in support of the armed forces,

Dr. Mohammad Sabah AlSalem AlSabah
Deputy Prime Minister & Minister of Foreign Affairs
State of Kuwait



Agility suffered huge losses totaling 33 lives, 268 injuries, 247 vehicles and 327 lost shipments, in addition to many who were taken hostages. General David Petraeus expressed it best when he said: "Agility has performed a miracle across Iraq."

As you are aware, in accordance with Kuwaiti laws, Kuwaiti courts have exclusive jurisdiction over all criminal and civil cases related to contracts executed in the State of Kuwait with Kuwaiti companies, whether filed against the companies or their representatives be they citizens or residents.

Madame Secretary,

In conclusion, in consideration of the special relations between our two friendly countries, we ask that this dispute be settled amicably without having to resort to criminal adjudication. We would appreciate it if the Department of Justice could review this case, giving it the care and attention needed to reach an amicable resolution that satisfies both parties.

And God it is who bestows success,

[signature]

Dr. Mohammad Sabah Al-Salem Al-Sabah

Deputy Prime Minister and
Minister of Foreign Affairs

M.A



13/12/2009

محترمة

معالي السيدة/ هيلاري كلينتون
وزيرة خارجية الولايات المتحدة الأمريكية

تحية طيبة وبعد،،،،،،،،،

أود بداية أن أشير إلى القرار الصادر بتاريخ 16 نوفمبر 2009 من هيئة المحكمين في المقاطعة الشمالية من ولاية جورجيا بتوجيه لاتهام الجنائي لشركة أجيليتي (شركة المخازن العمومية ش.م.ك. سابقاً) وهي شركة كويتية مملوكة جزئياً من قبل حكومة دولة الكويت "للإضافة إلى مجموعة من مواطني دولة الكويت.

كما أود أن أشير لبعض النقاط الأساسية التي ينبغي أن تؤخذ بعين الاعتبار حيث أنه ومن خلال استعراضنا لها وتعاون معاليكم من لتوصل لتسوية ودية بشأنها

كما تعلمين معاليكم، أنه ومنذ بدء العملية العسكرية المتعلقة بتحرير العراق، تمكنت شركة أجيليتي من تحقيق مستوى فريد وغير مسبوق في تقديم الخدمات والتضحيات لموازنة أفراد القوات المسلحة الأمريكية المتواجدة في كل من دولة الكويت وجمهورية العراق. مع العلم أن الشركة كانت تؤدي أعمالها في ظل ظروف حربية قاسية، ورغم ذلك فقد تمكنت شركة أجيليتي من المحافظة على مستوى تانية خدماتها بنسبة 99% في إطار تقديم الخدمات الغذائية بموجب عودها المبرمة وهو مستوى أعلى من أي مستوى آخر لخدمات مماثلة في أي بقع شركات داخل الولايات المتحدة الأمريكية نفسها. إن التزام أجيليتي وتفانيها في أداء الخدمات يمكن قياسهما أيضاً بطرق أخرى. ففي إطار ذلك للقوات



المسلحة، تكبدت أجيليتي خسائر جسيمة، فقد بلغت الخسائر التي سببتها شركة أجيليتي 33 خسارة في الأرواح و268 إصابة و247 ألية أتلقت و327 حالة فقدان شحنات إضافة لعدد من الحالات أخذت كرهائن. وقد عبر الجنرال دافيد بترايوس عما تقدم أبلغ تعبير:
"لقد حققت شركة أجيليتي معجزة في العراق".

كما تعلم بين فإنه بموجب القوانين الكويتية فإن المحاكم الكويتية لحدما تختص بالنظر بجميع القضايا الجنائية والمدنية المتعلقة بال عقود التي تبرم في دولة الكويت مع الشركات الكويتية سواء كانت مرفوعة على الشركات أو ممثلها من مواطنين أو مقيمين.

معالي الوزيرة،،،

في الختام فإنه ونظرا للعلاقات المتميزة بين بلدينا الصديقين، فإننا نطلب أن تتم تسوية هذا النزاع في الإطار الودي دون الاتجاه به نحو الإدعاء الجنائي، وسيكون موضع تقدير لدينا بأن تقوم وزارة العدل بمراجعة هذا الملف وإعطائه العناية والاهتمام المطلوبين للتوصل لحل ودي يرضي كلا الطرفين.

والله ولي التوفيق،،،،،

د. محمد صباح السالم الصباح

نائب رئيس مجلس الوزراء
ووزير الخارجية